
 

Verslag overleg PB’s – Stichting NPWW op 7 november 2022 in MFC Dalzicht 

in Oldemarkt 

 

Aanwezig 

PB’s van Paaslo , Wetering (was er op 27 juni ook, maar is niet vermeld in het verslag, bij 

deze gecorrigeerd), Oldemarkt, Binnen de Veste, Blokzijl, Kalenberg, Dwarsgracht, Belt 

Schutsloot, Eesveen de Bult, Steenwijkerwold. Dus 10 PB’s aanwezig, 1 afzegging van St 

Jansklooster/Heetveld). 

SNPWW: Herald Nobel, Lisa van Breukelen, Fleur Schrader, Chris Braat, Sander Pereboom, 

Albertine de Jonge en Heike van Blom 

Provincie: Margot Gerritsen (lerende evaluatie) 

Gemeente: William Prinsen gebiedscoördinator 

 

1. Welkom allen, met name Margot Gerritsen en bestuursleden SNPWW Chris Braat van 

Natuurmonumenten en Sander Pereboom van LTO.  

Korte uitleg werkwijze provincie Overijssel  bij‘ Lerende evaluatie’ in plaats van een 

beoordeling achteraf van de besteding van toegekende subsidies. 

 

2. PB Oldemarkt stelt zich voor  

 

Gert ter Schure, bestuurslid van PB Oldemarkt stelt PBO voor.  

PB heeft zich georganiseerd in vast bestuur bestaande uit inwoners en ondernemers met 

daaronder werkgroepen die zich met verschillende onderwerpen bezighouden.  

 

Activiteiten: 

- Uit Leefbaarheidsonderzoek 2019 bleek dat inwoners de markt erg belangrijk vinden. 

Maar …die was kaal, gedateerd en er was sprake van vandalisme. Met hulp van de 

gemeente is er een leader subsidie gevraagd en gekregen en is samen met inwoners 

en ondernemers een plan voor een herinrichting gemaakt. Nu groener en duurzamer, 

geschikt voor activiteiten (weekmarkt, Lambertusmarkt), optredens, promotie voor 

toeristen op de fiets en te voet. +! 14 huurwoningen te bouwen door Wetland 

Wonen. Subsidie voor proces via gebiedscoördinatie gemeente (William Prinsen) en 

ontwerp van Chris Teurlinckx van de gemeente. 

- Uitgave Wintermagazine in een oplage van 2500 exemplaren (ondernemers) 



 

- Rol bij asbestsanering ism de gemeente: organiseren infoavond: lagere kosten 

(schaalvoordeel), cohesie (samen dingen doen) en het milieu wordt gezonder en 

schoner. Ook in Kuinre en Scheerwolde is op deze manier samengewerkt 

- Handhaving ook samen met de gemeente. Erg tevreden over samenwerking. 

- PB lidmaatschap bedraagt € 6.50 per jaar 

- PB Oldemarkt hoopt dat het Nationaal Park WW en Oldemarkt elkaar versterken en 

dat de route naar de Weerribben via Oldemarkt zal lopen.  

 

3. Terugblik op opbrengst vorige bijeenkomst van 27 juli 2022 

We hebben toen met elkaar gesproken over de thema’s ‘Leefbaarheid’ en ‘Wat kan de 

SNPWW voor u betekenen?’.  Aan de hand van de bijgevoegde Power Point presentatie 

is nu verteld wat we met zorgen en suggesties hebben gedaan en aan wie we 

opmerkingen en/of vragen hebben doorgegeven. Zie ook de bijlage bij dit Verslag. 

 

4. Thema van deze avond: Natuur en Landbouw in dit gebied:  

Geschiedenis, heden èn, toekomst 

Bestuursleden SNPWW Sander Pereboom van LTO en Chris Braat van 

Natuurmonumenten houden elk hun verhaal.  

Chris aan de hand van een presentatie (bijgevoegd). 

Sander mondeling. Grote opgaven:  biodiversiteit, stikstof, 

veenweidebodemproblematiek/ veeninklinking (CO2 uitstoot), energie en 

waterkwaliteit. 450 over het algemeen gezonde agrarische bedrijven in een straal van 25 

km rond de WW in Steenwijkerland. 

Ook niet agrarische bedrijven en evenementen krijgen te maken met de 

stikstofbeperkingen. De vergunningverlening stagneert. 

 

In de Pilot Baarlingerpolder, worden met de daar gevestigde 9 boeren gesprekken 

gevoerd over de toekomst van de landbouw in dit gebied. De een wil natuur-inclusief 

boeren, een ander wil liever elders zijn bedrijf voortzetten onder beperkingen. Ze willen 

allemaal door,  maar dat kan niet op deze plek. Duidelijkheid en keuzes maken is 

belangrijk. De overheid is vaak niet snel en flexibel genoeg.  

 

Chris en Sander vertellen ook waarom zij deelnemen aan het bestuur van de SNPWW. 

Wat is de meerwaarde? Overtuiging: ‘Wat goed is voor jou, is ook goed voor mij’ en 

‘samenwerking loont’.  

 

Vragen uit de zaal, discussie over:  



 

Gaat de natuur echt achteruit? Met sommige soorten gaat het al beter, andere gaan nog 

steeds achteruit. De waterkwaliteit is verbeterd maar daardoor komen er meer planten 

waar je last van hebt.  

Wie heeft de verantwoordelijkheid voor wat? Wie maait er bijvoorbeeld, wie van de 5 

beheerders/eigenaren? Het waterschap maait niet in stromend water. Bepaalde 

waterplanten zijn Natura 2000 doel. Kunst is om daarbij ook de bevaarbaarheid in het 

oog te houden. 

 

5. Idee voor de volgende bijeenkomst half maart 2023: inzicht bieden in ontwikkeling 

toerisme En graag vertellen hoe het op dat moment staat in de Baarlingerpolder.  

 

6. Rondvraag: zijn er al nieuwe statuten en waar blijven de jaarverslagen? ANBI status? 

Zou de Stichting tot 2020 gehad hebben. Volgens de werkorganisatie is dat niet het 

geval. Graag jaarverslagen op de site zetten, ook van voorgaande  jaren.  

 


